
Protokół nr 48/18 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

z dnia 18.06.2018 r. 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjne na podstawie listy obecności i stwierdzenia quorum 

otworzył Przewodniczący Komisji Adam Jakubowski. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do 

protokołu. 

 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

 

Porządek został przyjęty bez zmian i stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

 

3. Uwagi i poprawki do protokołu z dnia 21.06.2018 r. 

 

Protokół bez uwag został przyjęty przez Przewodniczącego Komisji. 

 

4. Rozpatrywanie skargi z dnia  15.05.2018 r. Spółki z o.o. Rewita na działalność 

Burmistrza Międzyzdrojów. 

 

Komisja Rewizyjna zapoznała się z treścią skargi z dnia 15.05.2018 r. Skarga dot. 

nierównego traktowania podmiotów w kwestii wydawania decyzji o warunkach zabudowy. 

Skarżący uważa, że decyzja była wydana na innych warunkach niż decyzja dla podmiotu z 

działki sąsiedniej. Należy zwrócić uwagę, że przy jednym podmiocie jest obowiązujący plan 

zagospodarowania przestrzennego, więc ta kwestia jest bez zastrzeżeń. Istotnym jest 

również to, że parametry są badane przez urbanistów, którzy na podstawie różnych analiz 

ustalają wysokość. Burmistrz wydaje decyzję opartą na ich analizie i odpowiednich 

przesłankach. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczył Pan Burmistrz, Mecenas Pan Przemysław Ślozowski 

oraz przedstawiciele Spółki Rewita. 

 

Pan Mecenas w odniesieniu do przedstawionych zarzutów wyjaśnił, że jeśli inwestor widzi 

potrzebę zmiany decyzji o warunkach zabudowy to jak najbardziej ma prawo złożyć 

wniosek o jej zmianę i Burmistrz powinien na nowo rozpatrzyć wnoszone zmiany. Wszystko 

dzieje się w ramach określonych przepisów dot. planowania przestrzennego.  

W kwestii terminów, w tym przypadku obowiązują terminy z Kpa.  

  

Głos zabrał Pan Burmistrz, który poinformował, że na chwilę obecną wszystkie dokumenty 

związane ze skargą są w SKO. Nie wiemy, kiedy zostaną nam odesłane. Wobec powyższego 

Komisja Rewizyjna nie ma odpowiednich materiałów, aby móc pracować nad 

rozpatrywaniem skargi. Być może do sierpnia SKO zwróci nam te materiały. 

 

Komisja Rewizyjna poinformowała zainteresowanych o ustaleniach, które dot. zawieszenia 

rozpatrywania skargi do momentu otrzymania dokumentów z SKO. W chwili obecnej 

Komisja Rewizyjna nie ma na czym pracować, dlatego postanowiono jw. 

 



5. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

6. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub 

za pośrednictwem radnego.  

7. Zakończenie posiedzenia .  

                        

 W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska       Przewodniczący Komisji 

              Adam Jakubowski 


